
Rumunska Hidroelektrika će sledeće godine održati inicijalnu javnu
ponudu

Inicijalna javna ponuda rumunske Hidroelektrike mogla bi se održati najranije krajem 2021.
godine, izjavio je predsednik Izvršnog odbora Hidroelektrike Bogdan Badea.
„Nadamo se da se listing Hidroelektrike može dogoditi, u najboljem slučaju, krajem ove
godine ako stvari krenu brzo i ako budemo imali dovoljno vremena za pripremu. Ne želim da
kažem da se to može dogoditi na proleće sledeće godine, jer je ovo veoma očekivani listing,
koji mora da se održi“, rekao je Badea tokom onlajn konferencije za štampu.
„Rumunima moramo da objasnimo da listing ne znači prodaju, ne znači da neko oduzima
kompaniju, to znači otvorenost, transparentnost i metod  pomoću koga svako od nas može
postati deo Hidroelektrike, kupujući akcije u kompaniji “, dodao je Badea.
U julu, Badea je objavio da je IPO kompanije Hidroelektrika na čekanju, u skladu sa novim
zakonom kojim se na dve godine obustavlja prodaja državnih akcija u kompanijama.
Parlament je usvojio zakon u junu, s obrazloženjem da dvogodišnja suspenzija za cilj imala
zaštitu nacionalnih interesa usred ekonomske krize izazvane pandemijom koronavirusa.
Početkom ove godine, premijer Florin Citu rekao je da vlada razmatra ukidanje ovog zakona.
U maju, Hidroelektrika je objavila da je izabrala STJ Advisors Group Limited za savetnika za
kapital i Dentons Europe SPARL za pravnog savetnika za planirani IPO.
Energetska kompanija je izašla iz nesolventnosti u aprilu 2017. godine, što je otvorilo put za
njen listing na Berzi u Bukureštu. Očekuje da će to biti najveći IPO u istoriji Rumunije.
Ponuda paketa od 10% do 15% udela u Hidroelektriki mogla bi prikupiti do milijardu evra,
rekao je tada stečajni upravnik kompanije.
Hidroelektrika je u većinskom vlasništvu rumunske države – 80,06%, dok investicioni fond
Fond Proprietatea poseduje 19,94% akcija. Kompanija u svom portfoliju ima 209
hidroelektrana ukupne instalirane snage 6.482 MW. U junu, kompanija je dobila odobrenje
akcionara za ambiciozan investicioni program do 2037. godine vredan 26,04 milijardi leva
(5,3 milijarde evra). On sadrži planove za nova postrojenja za proizvodnju električne
energije koja koriste izvore energije vetra, sunca i biomase, kao i nadogradnju postojećih
proizvodnih postrojenja. Od ukupne sume koju treba uložiti, očekuje se da će 10,8 milijardi
leva (2,2 milijarde evra) doći od listinga.
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